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WHERE DOES "SOCIOLOGY ON THE MOVE" GO?

Nikolay Romanovskiy

Abstract

The processes of development of modern sociology are considered. The objective
differences in its position in the regions of the world create a background of clashes
between sociologists on the problems of science and society. The leading role is played
by the involvement of sociologists in the formation of the image of the "other" world.
The role of countries that are considered to be the "third world"is increasing. This
situation "invites"sociologists to monitor the changes taking place in the world, their
reflection in science, in research and in the works of scientists.
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КУДА ИДЕТ "SOCIOLOGY ON THE MOVE"?

Романовский Николай Валентинович

Аннотация

Рассмотрены процессы развития современной социологии. Объективные различия
ее положения в регионах мира создают фон столкновений социологов по
проблемам науки и общества. Ведущую роль при этом играет вовлеченность
социологов в формирование облика "иного"мира. Возрастает роль стран, которые
принято считать "третьим миром". Такая ситуация "приглашает"социологов
отслеживать происходящие в мире перемены, их отражение в науке, в
исследованиях и трудах ученых.
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